



Lin Yu

Shanghai

+86 21 6016 9780
lin.yu@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Lin Yu focuses on patent law, including patent drafting, patent searches, and other IP-related counseling. Ms. Yu is well-experienced in fields such as automobiles, new energy technology, special machinery, and mechanical design.

Ms. Yu has helped many renowned global companies obtain patents in China, and has provided legal services such as forwarding office actions, preparing responses to office actions, drafting patent applications, patentability searches, and consulting.

Prior to joining Han Kun in 2019, Ms. Lin Yu practiced as a patent agent with CCPIT Patent and Trademark Law Office.

EDUCATION

Ms. Lin Yu graduated with dual master's degrees in Mechanical Engineering from Ruhr University Bochum in Germany and from Tongji University in 2015.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Patent Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English, German



俞琳

上海

+86 21 6016 9780
lin.yu@hankunlaw.com

业务领域

- 知识产权

工作经历

俞琳女士主要从事专利申请、专利检索和相关咨询，尤其擅长机械和自动化领域的专利的申请和保护。她在服务跨国企业和国内企业方面都有丰富的经验。

俞琳女士曾帮助过许多跨国知名公司在中国和欧洲获得专利，并为这些公司提供转达官方发文、答复审查意见、撰写申请、专利性检索和分析以及各种咨询等服务，主要领域涉及：汽车领域、新能源领域、机械结构设计等。

在 2019 年加入汉坤之前，俞琳女士曾在中国国际贸易促进委员会专利商标事务所工作。

教育背景

俞琳女士于 2015 年获得德国波鸿鲁尔大学工学硕士学位和同济大学工学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国专利代理人执业资格

工作语言

中文、英文、德语